

ПРИГЛАШЕНИЕ:

МЕЖДУНАРОДНЫЙ ЭКСПОРТНЫЙ ФОРУМ «БАКТРИЯ ФУД – 2022»

24-25 МАЯ 2022 ГОДА / ХАТЛОН, ТАДЖИКИСТАН

Агентство по экспорту при Правительстве Республики Таджикистан совместно с Исполнительным органом государственной властью Хатлонской области и партнёрами по развитию приглашают к участию в ежегодном «Международном экспортном форуме «Бактрия Фуд - 2022».

Мероприятие направлено на продвижение экспорта, посредством развития торговли сельскохозяйственной продукцией и установление деловых связей.

К участию в Форуме приглашены крупнейшие производители плодоовощной продукции Республики Таджикистан, в частности Хатлонской области и покупатели из разных стран.

В рамках Международного экспортного Форума планируется проведение торговой выставки, организация встреч в формате В2В и В2G крупнейших производителей плодоовощной продукции Республики Таджикистан, в частности Хатлонской области с покупателями из зарубежных стран.

Программа Форума включает сессии по консолидационным центрам, маркетингу и продвижению экспорта, обеспечению соответствия стандартам и требованиям экспортных рынков.

ПРОГРАММА

Часть 1: Международный экспортный Форум «Бактрия Фуд - 2022»

Часть 2: Торговая выставка «Бактрия Фуд - 2022»

Часть 3: Ознакомление с производителями и установление деловых связей

Часть 4: Посещение садов, производителей, проведение выездных тренингов

МЕСТО ПРОВЕДЕНИЯ: Хатлонская область, город Бохтар, Дворец культуры города Бохтар

КОНТАКТЫ:

Фируззода Бехруз email: firuzzoda.b@gmail.com М.: +992 988 93 99 99



**AGENCY FOR EXPORT UNDER
THE GOVERNMENT OF THE
REPUBLIC OF TAJIKISTAN**

INVITATION:

INTERNATIONAL EXPORT FORUM

"BACTRIA FOOD - 2022"

MAY 24-25, 2022 / KHATLON, TAJIKISTAN

The Export Agency under the Government of the Republic of Tajikistan, together with the Executive State Authority of the Khatlon region and development partners, invites you to participate in the annual "International Export Forum" Bactria Food - 2022".

The event aims to promote exports through the development of trade in agricultural products and the establishment of business ties.

The largest producers of fruit and vegetable products of the Republic of Tajikistan, in particular the Khatlon region, and buyers from different countries are invited to participate in the Forum.

Within the framework of the International Export Forum, it is planned to hold a trade exhibition, organize B2B and B2G meetings of the largest producers of fruits and vegetables in the Republic of Tajikistan, in particular the Khatlon region, with buyers from foreign countries.

The Forum program includes sessions on consolidation centers, marketing and export promotion, ensuring compliance with standards and requirements of export markets.

PROGRAM

Part 1: International Export Forum "Bactria Food - 2022"

Part 2: Trade Exhibition "Bactria Food - 2022"

Part 3: Familiarization with manufacturers and establishing business relationships

Part 4: Visiting orchards, producers, conducting field trainings

VENUE: Khatlon region, city of Bokhtar, the Palace of Culture of the city of Bokhtar

CONTACTS:

Firuzzoda Behruz email: firuzzoda.b@gmail.com M.: +992 988 93 99 99